



7D6N TAIWAN ROUND ISLAND

7天6晚台湾环岛游

Tour Code 团号: ATRT-D7/07, ATRT-MH/07, ATRT-OD/07, ATRT-CI/07

Valid Start from Jan - Jun 2020
有效期只限于 2020 年 01 月 - 06 月

CITIES! 城市!

- ❖ Taipei - Hualien - Taitung - Kaohsiung - Nantou - Taichung
- ❖ 台北 - 花莲 - 台东 - 高雄 - 南投 - 台中

SLEEP! 住宿!

- ❖ Hotel based on Local 3 + 5 Star (Final confirmation on similar standard)
- ❖ 当地 3 + 5 星住宿 (最后确认于同等级酒店为准)
- ❖ Taipei 1N Ximen Citizen Hotel - 3* ❖ 台北 1晚 西门星辰饭店 - 3*
- ❖ Hualien 1N Lakeshore Hotel - 5* ❖ 花莲 1晚 烟波饭店 - 5*
- ❖ Taitung 1N Goya Hot Spring Hotel & Spa ❖ 台东 1晚 知本高野温泉大饭店
- ❖ Kaohsiung 1N Leasing Hotel - 3* ❖ 高雄 1晚 丽馨精品商旅 - 3*
- ❖ Taichung 1N Twinstar Hotel - 3* ❖ 台中 1晚 双星饭店 - 3*
- ❖ Taipei 1N Hotel G7 Taipei 3* ❖ 台北 1晚 集贤酒店 - 3*

CUISINES! 道地美食!

- ❖ Eunuch Chicken Specialty ❖ 太监鸡风味
- ❖ Local Farm Specialty + Bamboo Rice ❖ 山地风味餐+竹筒饭
- ❖ Ai Jiao Yi Specialty, Hakka Specialty ❖ 爱娇姨茶餐风味, 客家风味
- ❖ Four Season Steaming Feast ❖ 四季蒸宴
- ❖ Mongolian Barbecue + Hot Pot ❖ 蒙古烤肉 + 鸳鸯火锅

SHOPPING! 购物站!

- ❖ Aboriginal Specialty Centre, Tianlu Art Centre, Pearl, Tea
- ❖ 原住民特产, 天禄馆, 珍珠, 茶叶

Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (50km) 🚗 Taipei

- Upon arrival meet and greet by local representative. Transfer to hotel, after that free and easy.
吉隆坡 → 桃园 (50 公里) 🚗 台北
- 抵达后由当地代表迎接与问候。送往酒店, 之后您可自由活动。

Day 2 Taipei (169km) 🚗 Hualien (B/D)

- **Chiang Kai-Shek Memorial Hall:** The most magnificent monuments in Taipei, it commemorate the passing of President Chiang Kai-shek.
- **Jiufen Old Street:** Retains the old-style buildings of the Japanese era, the main landscape gathered in Jishan Street, Jiufen's busiest street.
- **Suhua Highway:** The 118 kilometer long Suhua highway hugs the cliffs of Taiwan's east coast. The beautiful scenery along the winding road makes it a famous sightseeing road in the world. Along the way, we pass across the **Cingshui Cliffs**.
- **Dongdamen Night Market:** Divided into 4 divisions- Futing Night Market, Streets of China Cuisines, Streets of Aboriginal Cuisines, and Zhiqiang Night Market. There are total around 400 stalls.

台北 (169 公里) 📍 花莲 (早/晚)

- **中正纪念堂**: 是台北最宏伟的纪念性建筑, 它是“先总统”蒋介石的纪念馆。
- **九份山城**: 保留着日治时代的旧式建筑, 主要的景观聚集在基山街, 是九份最热闹的道路。
- **苏花公路**: 全长 118 公里, 大致依海岸线修筑, 沿路景色优美, 山海一色, 为世界非常有名的景观公路。途径**清水断崖**。
- **东大门夜市**: 包含福町夜市、大陆各省一条街、原住民一条街与自强夜市四个部分, 合计约 400 个摊位。

Day 3 Hualien (111km) 📍 Taitung (B/L/D)

- **Taroko National Park**: For the gorge and cliffs, cliffs rise steeply, views quiet, "Taroko Gorge quiet" and therefore ranks of the eight scenes in Taiwan.
- **Art of Taroko**: The entrance archway of Taiwan Zhongheng Road, is one of the tourist attractions in Xiulin Township, Hualien.
- **Eternal Spring Shrine (outside view)**: After crossing the red iron bridge of Changchun Bridge, saw a waterfall in front of the Changchun River and diverted people from the Liwu River, together with the classical ancestral architecture.
- **Ah Du Shop (Include cycling tour or own expenses for electric bicycle)**: Enjoy biking tour + walking tour in the rural field. **** Cycling Route: Japanese-style Principal's Residence - Sinto Shrine - Praire - Lying on Grassland - Wulin Green Tunnel - Celebrity Tea District**
- **Hot Spring Hotel**: Enjoy the famous hot spring.
**** Remarks: Please bring along your own swim suit and cap.**

花莲 (111 公里) 📍 台东 (早/午/晚)

- **太鲁阁国家公园**: 特色为峡谷和断崖, 崖壁峭立, 景致清幽, 「太鲁阁幽峡」因而名列台湾八景之一。
- **太鲁阁牌坊**: 台湾中横公路的入口牌楼, 为花莲县秀林乡旅游景点之一。
- **长春祠 (远眺)**: 过红色的铁桥长春桥后, 只见一道飞瀑在长春祠前分流入立雾溪, 加上古典的祠堂建筑。
- **阿度的店 (含自行车导览或者自费电动车)**: 体验田野乡村自行车游 + 专人导览。
**** 自行车路线: 日本校长宿舍 - 日本神社昆祠堂 - 大草原 - 躺草皮 - 绿色隧道 - 名人茶区**
- **温泉饭店**: 享受有名温泉, 素有美人汤之称的碳酸氢钠泉, 往往吸引了众多汤客前往, 泡了神清气爽, 舒适愉快 **** 注意: 请自备泳衣和泳帽。**

Day 4 Taitung (158km) 📍 Kaohsiung (B/L)

- **Buddha Memorial Hall**: Located at Kaohsiung Fo Guang Shan, it is a covered tower with seven floors. The main halls include the Golden Buddha Hall, the Jade Buddha Hall, the Relic Hall, the Guanyin Hall, and the Dajue Hall. **** Remarks: Buddha memorial hall is closed on Tuesday and will replace to fo guang shan.**
- **Lotus Lake Scenic Area**: Is a famous religion destination; also is the largest lake in Kaohsiung City.
- **Golden Pineapple Castle DIY**: Is the first pineapple cake sightseeing factory in Taiwan, which looks like a fairy tale world castle, presents the growth and the production process of pineapple in a scientific way, and there are some interactive games suitable for adults and children.
- **Ruifeng Night Market**: Is located on the Yucheng Road and Nanping Road sections of Zuoying District, Kaohsiung City. It has a history of 20 years. It has more than 1000 booths and sells a wide variety of things including snacks, costumes, and popular accessories.
**** Remarks: If ruifeng night market is closed and will replace to other night market.**

台东 (158 公里) 📍 高雄 (早/午)

- **佛陀纪念馆**: 位于高雄佛光山, 共七层楼, 主要殿堂有金佛殿、玉佛殿、舍利殿、观音殿、大觉堂等。本馆除供奉佛牙舍利外, 还设有大型多功能展示空间。 **** 注意: 周二休馆, 则更改佛光山替代。**
- **莲池潭风景区**: 是著名的宗教观光胜地, 也是高雄市最大的湖泊。
- **黄金菠萝城堡凤梨酥 DIY**: 台湾第一名凤梨酥观光工厂, 外观如童话世界的城堡, 以科技方式来呈现凤梨的成长及凤梨的制作过程, 并且有些许科技互动游戏, 是一处大人小孩都适合参观之幸福城堡。
- **瑞丰夜市**: 位于高雄市左营区裕诚路和南屏路段, 拥有 20 年的历史, 摆设摊位超过 1000 个, 贩卖的东西五花八门, 包括小吃、服饰、流行饰品等聚集地。 **** 注意: 如遇休市, 则更改其它夜市替代。**

Day 5 Kaohsiung (227km) ⇄ Nantou (75km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Puli Winery Sales Center:** It is a sightseeing winery that produces Shaoxing wine and Ailan liquor. There are wine tunnels with colorful neon lights which make you feel like in a time tunnel.
- **Sun Moon Lake (Include Cruise ride):** Situated in Nantou County. It is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shape like a crescent moon.
- **Wen Wu Temple:** Temple located on the northern waist of Sun Moon Lake. Main dedicated Confucius, Yue Fei and Guan Yu.
- **Feng Jia Night Market:** Biggest night market in Taichung, Taiwanese delicacies, drinks, food shops known as the first station in Taiwan.

高雄 (227 公里) ⇄ 南投 (75 公里) ⇄ 台中 (早/午)

- **埔里酒厂:** 一家观光酒厂, 主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰葡萄酒。酒厂内设有一个七彩霓虹灯的酒瓮隧道让您体验仿佛进入了时光隧道的感觉。
- **日月潭 (含船游):** 位于南投, 是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮, 向西侧望又如月钩, 因而得名。
- **文武庙:** 是位于日月潭北边山腰处的一座。主祀关公并供奉孔子及岳飞等神明。
- **逢甲夜市:** 台中最大观光夜市, 这里的特色小吃, 也号称全台第一。

Day 6 Taipei (B/L)

- **Four Four South Village:** A former military village near Taipei 101 and now designated a historical site and transitioned into a community park. The park preserved the old buildings for glimpse into the past. **
Remarks: Four four south village is closed on Monday and will replace to shilin residence park.
- **Taipei 101 Mall (Observation Deck on own expense):** Is a shopping mall center with European, Japanese, Thai, Chinese and other international restaurants. Enjoy shopping.
- **Shihlin Night Market (Free one bowl of Hai Yu Pork Ribs for each person which recommended by Michelin Guide):** It is one of the most popular night markets in Taipei, Shihlin Night Market is good choice of shopping.

台北 (早/午)

- **四四南村:** 紧邻台北 101 绝佳的地理位置, 不论是公园的凉椅或是特殊的屋顶草地, 都是观赏 101 的绝佳首席, 也因时代背景不同, 令人产生穿越时空的错觉及城乡差异的感觉。
**** 注意: 如遇周一休馆, 则更改士林官邸替代。**
- **台北 101 (观景台自费):** 101 是购物中心有欧式、日式、泰式、中式等各国风味美食餐厅。自由购物。
- **士林夜市 (赠送每人一碗海友十全骨汤《米奇林指南》获得必比特推荐):** 台北市最具规模的夜市之一, 也可在此享受购物服饰的乐趣。

Day 7 Taipei (50km) ⇄ Taoyuan → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport for flight sweet home.

台北 (50 公里) ⇄ 桃园 → 吉隆坡 (早)

- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。